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Protokół nr 98/2021 z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 10 września 2021 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów Nr 96/2021, 97/2021. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 96/2021. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Za przyjęciem protokołu nr 96/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                
T. Łątkowska, M. Buliński. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 97/2021. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Za przyjęciem protokołu nr 97/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością. 
 
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych oraz pani 
A. Kremska – specjalista Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw Gospodarczych/ 
Pani Robaczewska poinformowała, że chodzi tutaj o przeprowadzenie nadzoru 

archeologicznego na nieruchomości stanowiącej działkę o numerze ewidencyjnym 70/7, obręb 

Nawra, będącą własnością Powiatu Nowomiejskiego, w związku z realizacją przez 

Przedsiębiorstwo Drogowo Budowlane Spółka z o.o., zadania „Rozbudowa drogi gminnej nr 

181019N od skrzyżowania z drogą powiatową nr 1246N do granicy gminy w miejscowości 

Nawra”. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Wniosek Przedsiębiorstwa Drogowo – Budowlanego Sp. z.o.o stanowi załącznik nr 3. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                
T. Łątkowska, M. Buliński. /pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
oddania w dzierżawę część nieruchomości położonej w Nowym Mieście Lubawskim przy       
ul. Grunwaldzkiej 3.  
 
Pani Kremska wyjaśniła, że chodzi tutaj o dzierżawę parkingu pod usługi handlowe w okresie 
od 29 października 2021 r. do 2 listopada 2021 r. Dodała, że jest tam możliwość wynajęcia 
trzynastu miejsc.  W poprzednim roku stawka za najem jednego stanowiska wynosiła 100,00 zł 
netto + należny podatek VAT za każdy jeden dzień dobrowolnie wybrany przez wnioskodawcę.  
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Członkowie Zarządu jednogłośnie stwierdzili, żeby nie zwiększać stawki dzierżawy i przychylili 
się do wysokości stawki z poprzedniego roku to jest 100 zł netto + należny podatek VAT. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością oznaczoną działką nr 488/21 
obręb 9 Nowe Miasto Lubawskie na cele budowlane. 
 
Pani Kremska poinformowała, że dysponowanie częścią nieruchomości przez Orange Polska 
S.A. jest niezbędne na cele budowlane związane z budową nowej infrastruktury 
telekomunikacyjnej – instalacji światłowodowej. 
Pan Buliński stwierdził, że należałoby dodać w umowie zapis, iż w przypadku przebudowy 
infrastruktury telekomunikacyjnej obowiązek ten będzie spoczywał na właścicielu sieci. 
Pan Starosta poprosił panią Kremską, żeby powyższą kwestię uzgodnić z radcą prawnym. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Projekt umowy udostępnienia nieruchomości stanowi załącznik nr 4. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani A. Kremska opuściła posiedzenie Zarządu/. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu usług 
zdrowotnych z ew. mieszkaniem właściciela na północnym brzegu jeziora Łąkorz w gminie 
Biskupiec. 
  
/na posiedzenie wszedł pan M. Szychowski – inspektor Wydziału Architektury i Budownictwa/ 
Pan Szychowski poinformował, że Wydział Architektury i Budownictwa w wyniku analizy 
dokumentacji, po zasięgnięciu opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie zgłosił uwag do 
uchwały w przedmiotowej sprawie. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 5. 
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 6. 
Wniosek Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 7. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                               
T. Łątkowska, M. Buliński. /pan M. Szychowski opuścił posiedzenie Zarządu/. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wniosku o udzielenie wsparcia finansowego ze środków Ministra Edukacji i Nauki na 
realizację przedsięwzięcia pod nazwą „Poznaj Polskę”.  
 
/na posiedzenie weszła pani Kornelia Jaroszewska - Sobczak - inspektor w Wydziale Oświaty, 
Kultury i Promocji/ 
Pan Starosta poinformował, że projekt uchwały został uzupełniony w paragrafie 1 o punkt 2, 
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który otrzymał brzmienie: „ 2. Udziela się pełnomocnictwa do składania wniosków i 
oświadczeń w systemie informacji oświatowej dotyczących realizacji przedsięwzięcia pod 
nazwą „Poznaj Polskę” stanowiącego załącznik nr 1 do niniejszej uchwały.” 
Pani Sekretarz dodała, że projekt uchwały uzupełniono również o załącznik dotyczący 
udzielenia pełnomocnictwa pani Kornelii Jaroszewskiej - Sobczak. 
Pani Jaroszewska - Sobczak poinformowała, że projekt ma na celu przygotowanie i 

przeprowadzenie w trakcie roku szkolnego wycieczek szkolnych związanych z priorytetowymi 

obszarami edukacyjnymi. Dodała, że dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku złożyła 

wniosek do organu prowadzącego o udzielenie wsparcia finansowego ze środków Ministra 

Edukacji i Nauki dla technikum oraz dla szkoły branżowej. Poinformowała, że wnioskowana 

kwota wsparcia wynosi 5065,60 zł, natomiast wkład własny wynosi 1266,40 zł. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie 
podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 157/2021 z 
dnia 30.08.2021 w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 
2021/2022 Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku.  
Pani Jaroszewska-Sobczak szczegółowo omówiła aneks nr 1 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2021/2022 Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do zarządzenia. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 158/2021 z 
dnia 30.08.2021 w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 
2021/2022 Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.  
Pani Jaroszewska-Sobczak szczegółowo omówiła aneks nr 1 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2021/2022 Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do zarządzenia. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskiem w sprawie 
udzielenia wsparcia finansowego na zakup pomocy dydaktycznych w roku 2021 w ramach 
programu „Aktywna tablica” dla Branżowej Szkoły I stopnia im. Noblistów Polskich w 
Kurzętniku.  
Pani Jaroszewska-Sobczak wyjaśniła, że wniosek dotyczy udzielenia wsparcia finansowego na 
zakup pomocy dydaktycznych w roku 2021 w ramach programu „Aktywna tablica” dla 
Branżowej Szkoły I stopnia im. Noblistów Polskich w Kurzętniku. Dodała, że wnioskowana 
kwota wynosi 14 000 zł, natomiast wkład własny 3 500 zł. 
Wniosek stanowi załącznik nr 8. 
/pani Jaroszewska-Sobczak opuściła posiedzenie Zarządu/ 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia  Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu, 
któremu zlecono realizację zadania publicznego.  
/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i kontroli/ 
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, stanowiący załącznik nr 9. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 
finansowej w Powiatowym Środowiskowym Domu Samopomocy.  
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, stanowiący załącznik nr 10. 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 
finansowej w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie.  
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, stanowiący załącznik nr 11. 
/pani Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z raportem o miejscach 
publikacji artykułów prasowych i wzmianek dotyczących działalności Związku Powiatów 
Polskich. 
Raporty Związku Powiatów Polskich stanowią załączniki nr 12 i 13. 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. Starosta podziękował za 
udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

Przewodniczący Zarządu 
Andrzej Ochlak 
 
Protokół sporządziła 
Ewelina Kubacka 


